
Fra: Runar Ludvigsen <runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>
Sendt: 03.12.2021 11:13:53
Til: Runar Ludvigsen <runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>
Emne: VS: Elektronisk forsendelse fra Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap

Fra: Larsen, Janicke <Janicke.Larsen@bergen.kommune.no> 
Sendt: torsdag 2. desember 2021 15:55
Til: 'hth007@gmail.com' <hth007@gmail.com>; Berit Karin Rystad 
<berit.karin.rystad@osteroy.kommune.no>
Kopi: Ingvild Kirsti Hjelmtveit <ingvild.kirsti.hjelmtveit@osteroy.kommune.no>; Leif Linde 
<leif.linde@bergen.kommune.no>
Emne: SV: Elektronisk forsendelse fra Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap
 
Hei
 
Ja, det stemmer at sprinklaranlegget ved Osterøy sjukeheim er prosjektert som kompenserende 
tiltak for andre fravik fra veilederen til teknisk forskrift. Dette var en akseptabel måte å gjøre 
prosjekteringer tidligere. Bergen brannvesen har vært i kontakt med DSB om det er rett å se 
bort fra dette forholdet når det vurderes å øke innsatstiden. DSB bekreftet i brev datert 
17.06.2020 følgende: «Hva som kunne ha vært grunnlag for å etablere automatisk slukkeanlegg 
i et objekt, slik som såkalte tekniske bytter har ikke vært gitt betydning. Det er kun lagt vekt på 
funksjonen tiltaket har på brannutviklingen i driftsfasen.» Brannvesenet følger DSB sin 
retningslinje.
 
Når det gjelder brannordningen kan vi informere om at en ny brann- og redningsvesenforskrift 
trer i kraft 1. mars 2022. I den sammenheng, og ved en eventuell flytting av brannstasjon, vil det 
være naturlig å gjennomgå brannordningen i kommunen. DSB utarbeider veiledning til denne 
forskriften, men den vil ikke være tilgjengelig før 28. februar 2022. Det er Brannvesenet som 
reviderer brannordningen, men det er kommunen som godkjenner den. 
 
Ansatte på Osterøy sjukeheim må selv kunne iverksette evakuering. Brannvesenet vil bistå med 
redning av personer som er truet av brann og røyk når de ankommer. 
 
Innsatstider er definert i forskriften. Brannordninga skal vise hvordan kommunen ivaretar 
ansvaret gitt i brann- og redningsvesensforskriften.
 
Osterøy sjukeheim er i lovlig bruk. Gjeldende brannordning inkluderer vurdering av 
sykehjemmet. Om den nye brann- og redningsvesensforskriften vil få konsekvenser for 
gjeldende brannordning er for tidlig å si med sikkerhet. Innholdet i den nye forskriften er kjent, 
og brannvesenet er i en prosess hvor vi vi kartlegger forventede/mulige konsekvenser. Vi 
avventer veiledningen til forskriften. Forskriften kan leses her: 
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2021-09-15-2755
 
 
Med vennlig hilsen
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Janicke Larsen
Avdelingsleder
Bergen brannvesen
Brannforebyggende avdeling
Tel: +47 53030341 Mob: +47 47292567 
www.bergen-brannvesen.no
 
Røykvarslere redder liv!
 
 

Fra: hth007@gmail.com <hth007@gmail.com> 
Sendt: mandag 15. november 2021 12:06
Til: Larsen, Janicke <Janicke.Larsen@bergen.kommune.no>
Emne: VS: Elektronisk forsendelse fra Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap
 
Hei,
 
Eg har kontakta DSB med spørsmål angåande dokumentasjonsplikt og tilsyn med 
dimensjoneringsforskrifta. Sjå vedlegg. Dette for å betre forstå prosessen rundt etablering av blant anna 
ny brannstasjon på Osterøy. Slik eg forstår svar frå DSB har Bergen Brannvesen ein del ansvar for å sjå til 
at ein overheldt lovverk. Korleis er fordelinga her og korleis eller kortid skal ein sørgje for at regelverk er 
overholdt? 
 
Eg tenkjer spesielt på svar frå Bergen brannvesen/deg om at kompenserande tiltak ved Osterøy 
sjukeheim ikkje er på plass og at:

 sprinkleranlegg allereie er talt med som eit kompenserande tiltak for brannteknisk svake 
løysingar ved bygget

 Bergen Brannvesen har tidlegare sagt og seinare presisert at brannordninga må reviderast.
 Konsulentrapport stiller spørsmål om ein kan leggje til grunn bistand frå brannvesen i 

evakueringsfase.
 

Eg er og uroa over innsatstider til tettstader som vil leggje seg tett opp mot, på eller over 20min?
 
Heradsstyret skal ta stilling til finansiering av prosjektet 08.12.21 så eg håpar på dialog før dette.
 
Ønskjer tilbakemelding på om me kan komme i ein situasjon der ny brannstasjon ikkje har gode nok 
innsatstider til tettstader, og at sjukeheim ikkje kan har ei god nok brannordning utan eit eller anna 
kostbart tiltak og at me ikkje gjorde tilstrekkeleg kartlegging på førehand. I det heile at me betaler dyrt 
for å ende opp med svakare innsatstider, auka risiko for innbyggjarar og gjer det vanskelegare for 
brannvesenet å lukkast bra med sine oppdrag.
 
 
Helsing,
Håkon Hevrøy
Tlf. 95301144
Leiar Osterøy Arbeiderparti
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